
FAU-møte nr. 6 - 2023/24 ved Brandbu ungdomsskole 

 

Når: 06.02.2024  Klokka 19.00 (Merk: Avvikende tidspunkt!) 

Hvor: Personalkantina 1. etg. (møt opp utenfor hovedinngangen) 

Hvem: Trond, Helge, Ragnhild, Ingjerd, Anne , Bente, Jorid, tone og Marthe  

 

Saksliste 

Sak 1:  Godkjenning av innkalling og saksliste 

• Godkjent  

Sak 2:  Godkjenning av referat fra forrige møte 

• Godkjent  

Sak 3: Oppdatering søknadsmidler 

 Vi må dokumentere hva vi bruker pengene på. 

• 50 000 

o 11000 – kjøleskap og oppvaskmaskin til F bygget 

o Egne sponsede håndverkere, med godkjent 

o Forslag å kjøpe sammenleggbare bord 

▪ Lettere å håndtere, vi har for få bord til nyttårsballet 

▪ Låsbart skap fra bohus  -  

• Ønsker (viktig at ønskene kommer fra fau, elevrådet og korpset) 

o Sofa – den må være hardført og tåle slitasje. Vi godkjenner kjøp av sofaer.  

▪ Til foajeen 

▪ F- bygget 

• Sparebank stiftelsen søknadsfrist snart mellom 3-5000 

• 3000 – ungdomsrådet  

o Rapport må leveres for midlene vi fikk i fjor 

Sak 4:  Status innkjøp og oppgradering F-bygget 

• Kjøleskap 

• Oppvaskmaskin 

• Håndtverkere til å montere 

• Låsbart skap 

• Sofa 

 

Sak 5: Gjennomgang fra møte med skole/skoleeier 

• Møte er utsatt til 29 april 

• Lite tilbakemeldinger fra klassene 



Sak 6: Innmelding forslag trafikksikkerhetstiltak 

• Sende inn et forslag om belysning langs veien forbi skolen og ved krysset nedenfor 

skolen. 

o Trond forfatter en tekst, og Helge tar ansvar for videreformidling 

Sak 7: Hva skjer? KORT redegjørelse fra hver klasse 

• Hendelse i f bygget under en sosial kveld, smeltet vannkoker.  Brannvesenet måtte 

komme for å slå av brannalarmen. Alt er fikset opp i, og ny vannkoker er kjøpt. 

o Det ble et Vellykket arrangement med loddsalg. 

• Akedag  

 

Sak 8: Godt & trygt skolemiljø 

• Mobbing  

o Utestengt eller baksnakket de siste 3 mndr 

▪ Vi ligger litt under landsgjennomsnittet 

▪ 9.5% 10 trinn for BSU 

o Spørsmålene er anonyme, og vi får ikke tilsyn til hvor % ligger innunder hvert 

enkelt spørsmål. 

▪ Helge forfatter et brev, ang mulighet for å dele svarene mellom de tre 

spørsmålene 

 

Sak 9:  Evaluering nyttårsball 23/24 evaluering videreføres til neste møte 

Litt løs snakk om  

• Rammene 

o  

• Frode gjorde en god jobb 

• Slutten på kvelden 

o Bør være 2 hengere  

• Garderobevakter 

o Det skar seg litt 

o Når de satte seg til bords, var ikke vakta i garderoben 

• Eliminerer behov for frakt til størenslunden og glitre, ved å kjøpe plastbord. 

• En dreiebok for elevrådet og en dreiebok for FAU 

• Mobil bruk – bør forbys 

• Nummerert garderobe og merkede jakker 

o For å unngå forvekslinger og spritflasker på innerlomma. 

 

Sak 10: Skolestruktur videreføres til neste møte 

•  



Sak 11: Eventuelt 

•  

 

 

Trond Avtjern 

FAU-leder BUS 

T. 932 32 622 

trond.avtjern@gmail.com 


